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Premierul Ciuca, despre cresterea pragului minim de impozitare a pensiilor:

Subiectul ramâne în discutie

Premierul Nicolae Ciuca a declarat, joi, ca subiectul cresterii pragului minim de impozitare a pensiilor la

3.000 de lei "ramâne în discutie", însa sustinerea pentru aceasta masura va depinde de finalizarea

rectificarii bugetare si de resursele financiare aflate la dispozitie, precum si de evolutiile economice.

 

"Subiectul a fost discutat si ramâne în discutie. În acest moment nu pot sa afirm daca îl sustinem sau nu, pentru ca

si PNL a avut aceasta abordare în momentul în care conducerea ministerului era asigurata de un membru al PNL.

Ceea va pot spune este ca trebuie sa finalizam rectificarea bugetara, trebuie sa vedem care sunt resursele, trebuie sa

vedem care sunt evolutiile si trebuie sa fim cât se poate de atenti în ceea ce priveste modul în care cheltuim banii

de la bugetul de stat ", a afirmat premierul Ciuca, în timpul unei vizite în judetul Alba.

 

Premierul Nicolae Ciuca s-a aflat, joi, într-o vizita oficiala în judetul Alba. El s-a deplasat la compania miniera

Cupru Min din localitatea Abrud, statia de ambulanta din orasul Câmpeni, dar si la Casa Memoriala "Avram

Iancu" din Incesti - comuna Avram Iancu.

 

Autoritatile analizeaza daca poate fi crescuta peste pragul de 2.000 de lei valoarea neimpozabila pentru pensiile din

sistemul public, a anuntat miercuri, la Palatul Victoria, ministrul Finantelor, Adrian Câciu.

 

"Sistemul public de pensii la acest moment nu este impozitat pâna la o valoare de 2.000 de lei, lucrurile asa vor

ramâne. Analizam sa vedem daca aceasta valoare neimpozabila poate fi crescuta, având în vedere ca aceasta

scutire de impozit a intervenit în anul 2017, între timp lucrurile au evoluat din perspectiva inflatiei. În analiza pe

care o facem avem în vedere toate celelalte sisteme de pensii, cu exceptia sistemului public de pensii, cu privire la

o posibila impozitare, dar sub conditia neimpozitarii partii de contributivitate", a aratat ministrul de Finante în

briefingul care a urmat sedintei de Guvern.

 

Potrivit acestuia, analiza se realizeaza împreuna cu Ministerul Muncii, care are toate datele atât cu privire la

sistemul public cât si referitoare la riscul de saracie, astfel încât sa poata fi sprijinite persoanele vulnerabile.

 

"Analizam acest lucru împreuna cu Ministerul Muncii, pentru ca Ministerul Muncii are toate datele cu privire la

sistemul public de pensii si are si datele privind rata de deprivare materiala severa, riscul de saracie, sunt elemente

de cos de consum care trebuie luate în calcul astfel încât cetatenii vulnerabili sa fie sprijiniti mai ales în aceasta

perioada", a subliniat seful de la Finante.

 

Adrian Câciu a precizat, în context, ca aceasta analiza va fi prezentata coalitiei de guvernare în urmatoarele

saptamâni având în vedere ca acum prioritara este rectificarea bugetara. "Nu as vrea sa nastem praguri orientative

(pentru scutirea de impozit a pensiilor, n.r.) fara sa avem analiza si decizia luata. Pâna în toamna toate lucrurile vor

fi lamurite", a mai spus ministrul Finantelor.
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